
Techno-campus in de NOP
 

Vanuit het bedrijfsleven heeft Maria Droog (CDA raadslid) signalen ontvangen 
over de vraag naar goed opgeleide mensen. Voornamelijk technisch opgeleide 
vakmensen zijn gevraagd. Gesprekken tussen scholen om een vakschool op te 
richten verlopen stroperig. De vraag van Mevr. Droog is of het dan nu niet het 
juiste moment is om als bedrijven en scholen het technisch onderwijs in de 
NOP samen vorm te gaan geven. Het zou breder ingezet kunnen worden dus 
inclusief het ROC en het Groenhorst-college. Het bedrijfsleven kan zo 
participeren in het technisch onderwijs wat een impuls geeft aan het 
onderwijsaanbod in de NOP.

Desgevraagd wil wethouder Ruifrok proberen de partijen aan tafel te krijgen en 
zijn uiterste best te doen om te zorgen voor blijvende aanwezigheid van goed 
techniekonderwijs. Het perspectief van Mevr. Droog koestert hij dan ook als 
toekomstdroom. Emmeloord met een technocampus. Aantrekkelijk onderwijs 
gericht op de vragen vanuit de arbeidsmarkt, vermengd met regulier 
onderwijs. Voorwaarde is wel dat de scholen het hier onderling eens over 
worden.

Wethouder Ruifrok doet Mevr. Droog de toezegging dat de gemeente graag 
bereid is stimulerend op te treden en hierover contact heeft met de 
initiatiefnemers. Zodra hij meer weet laat hij dit aan de gemeenteraad weten.


